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PROTOKOLL 
 

STYREMØTE 04/2023 - 25 
FRISKIS NORGE  

 
Onsdag 16. august 2023 

Kl. 17.00-18.50 
 

Til stede: Thor Carlsen, Bjørn Riiber, Jon Reichelt, Sølvi S. Jevnesveen, Stina B. Haflan og 
Christian Grønli (protokollfører) 

Fravær: Mari Monne og Jon Duus 
 
 

Digitalt/Fysisk 
 
 
 
Sak 18  GODKJENNING AV FOREGÅENDE PROTOKOLL   

Se vedlagte protokoller. 
 
Forslag til vedtak 
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra møte 03/2023 – 25   

 
 
Sak 19  INFORMASJONSSAKER    (10 min)  Christian 

- Dispensasjonssøknad til NIF 
Vi fikk avslag på dispensasjonssøknaden når det gleder BRP. Oppfølging og videre prosess med 
saksbehandler på gang. 

- Prosjekt Friskis inn i Idretten 
Veldig krevende prosjekt. Den store flaskehalsen er funksjonærer. Har noe på gang med Nesodden 
Idrettsforening – trolig drar vi i gang sirkeltrening der i løpet av høsten. Møte med Hurdal i 
september, og oppfølging av lead på Snarøya. 

   
 

Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til orientering 

 
 
Sak 20 REFORHANDLING AVTALE MED RIKS  (30 min)  Thor 
 
Nytt avtaleutkast utarbeidet på norsk – og med forslag til ny økonomisk modell, ble diskutert. 

Sendes alle i styret for kommentarer 
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Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å jobbe videre med utkastet før oversendelse til RIKS 

 
 

 
Sak 21 HØSTENS REKLAMEKAMPANJE   (15 min)  Christian 
 
Knowit i samarbeid med Markedsrådet har kommet frem til elementer i høstens reklamekampanje. 

Tildelte ekstramidler til kommunikasjon i tillegg til avsatte midler internt (de tre store) 
bør gi mer synlighet enn på lenge. Også hjelp av analysebyrå på spredning og 
dekning. Søkt stiftelsen om ytterligere midler til kommunikasjon.   
    
 
 
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etterretning 

 
 
 
Sak 22 INSPIRASJONSTURNE     (5 min)  Christian 
 
Turne for å besøke de fleste idrettslagene i høst er klar. Ligger på workplace 
 

   
Forslag til vedtak: 
Styret besluttet  
å ta informasjonen til etteretning 

 
Sak 23  EVENTUELT 
 

- Det ble diskutert hvorvidt vi skulle jobbe for å ha en i hvert styre som er ansvarlig 
for rekruttering. Konklusjonen på dette er at vi ikke legger opp til dette. 

- Samling for styret. Forslag hytte på Danebu. Thor og Bjørn følger opp. 
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